
PROTOKÓŁ NR 19/2015 

Z OBRAD XIX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 28 PAŹDZIERNIKA 2015 ROKU 

 

 W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  

 - Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na rok 2016 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na terenie gminy Sochaczew 

6. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

8. Przyjęcie protokołu z XVII i XVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

9. Sprawy różne 

10. Jubileusz 50-Lecia Biblioteki Gminnej 

11. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 

AD. 1 

Obrady XIX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński . 

W obradach wzięło udział 14 radnych  

 

AD. 2  

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zaproponował wprowadzenie 

dodatkowego punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  

w budżecie gminy  

- zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

AD. 3 

Pani Jolanta Maciejewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny żyta do 

wymiaru podatku rolnego  

- zaproponowano obniżenie ceny żyta do kwoty 50,00 zł  za 1 dt 

 

Pan Krakowiak Gabriel poinformował , że długo debatowano na komisji na temat podatku 

rolnego i jest to jedyny podatek , który został obniżony  ze względu na trudną sytuację 

rolników  

W głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie przyjęła uchwałę Nr XIX/76/2015 w sprawie 

obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2016 rok   
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AD. 4  

Pan Przewodniczący Rady Gminy  poprosił Panią Annę Buczyńską o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie  podatku od nieruchomości  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że podatek od nieruchomości, podatek od 

środków transportowych i opłata targowa nie ulegają zmianie w porównaniu z rokiem 

poprzednim  

 

Pani Nagłowska poprosiła o wyjaśnienie czego dotyczy 2% podatek od budowli  

 

Pani Buczyńska wyjaśniła , że jest to podatek od budowli poza budynkami gospodarczymi np. 

wiaty , budynki przeznaczone pod działalność gospodarczą  

 

- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/77/2015 w sprawie 

podatku od nieruchomości   

 

AD. 5 

 

Pani Anna Buczyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie podatku od środków 

transportowych  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/78/2015 w sprawie 

stawek podatku od środków transportowych 

 

AD. 6  

Pan Przewodniczący rady gminy poprosiła Panią Jolantę Maciejewską o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie opłaty targowej  

 

- w głosowaniu na przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie NR XIX/79/2015  

w sprawie opłaty targowej. 

 

AD. 7 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  
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Pani Skarbnik wyjaśniła , że podjęcie uchwały spowodowane jest tym , że w ostatnim czasie 

wpłynęło sporo decyzji od Wojewody Mazowieckiego na zwiększenie środków oraz z Biura 

Wyborczego na przeprowadzenie wyborów uzupełniających .  

 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIX/80/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 8 

Protokoły z XVII i XVIII Sesji przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 9  

 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pan Nagłowski Tomasz poinformował , że należy zmienić nazwę wsi na tablicy , bo jest napis 

sama Czerwonka, a nazwa wsi  brzmi  Czerwonka-Parcel, stwierdził, że szkoda, że tylko 

podatek rolny został obniżony. 

 

Pani Wódka Jadwiga podziękowała Panu Dyrektorowi GZGK i pracownikom zakładu, którzy 

to wykonywali   za wysypanie drogi tłuczniem na Gawłowie  

 

Pani Nagłowska Ryta podziękowała za utwardzenie drogi przy lesie, tylko szkoda  że został  

zrobiony mały kawałek – 500 m. Pani Nagłowska stwierdziła, że prosi o utwardzenie tej drogi 

od kilku lat, a na przyszły rok prawdopodobnie planuje się znowu wykonanie 500 m. Droga ta 

wykonywana jest opieszale i w ten sposób potrzebne będą 4 lat a, aby ją wykonać.  

 

Pan Górecki Zdzisław zapytał, czy Pan Starosta dał odpowiedź w sprawie drogi w Lubiejewie  

 

Pani Górecka Hanna stwierdziła, że prosiła o wyczyszczenie rowów i nie zostały 

wyczyszczone   

 

Pan Tadeusz Malinowski podziękował Panu Wojciechowi Ćwiklińskiemu za wykonanie drogi 

na Altance  

 

Pan Wójt  udzielił odpowiedzi na zadane pytania  

Pan Wójt powiedział , że wykonywane jest w tym roku trochę dróg , ale nie wszystko udaje 

się zrobić ze względów finansowych. Gmina chce wspierać powiat w realizacji dróg 

powiatowych na terenie gminy . Podpisane jest porozumienie z powiatem na wykonanie drogi 

na Lubiejewie w przyszłym roku . Pan Wójt poprosił Pana Ćwiklińskiego – Dyrektora GZGK 

o wykoszenie rowu melioracyjnego przyzb drodze powiatowej w Lubiejewie  

 

Pani Agnieszka Malik poprosiła o przesuniecie tablicy z oznakowaniem – Teren zabudowany  

bliżej obwodnicy, bo osoby idące poboczem po zmroku jeśli nie maja kamizelek 

odblaskowych płacą mandaty  
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AD. 10 

Obrady XIX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11
00

 

 

 

      Protokółowała                                                                              Przewodniczący 

                                                                                                     Rady Gminy Sochaczew 

Wiesława Dałkiewicz  

                                                                                                          Czesław Ćwikliński 

  

 

   

  


